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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	9305
	Course Number
	9305

	授課教師
	王振勳
	instructor
	WANG,JIVN SHINN

	中文課名
	中國文化史
	Course Name
	Chinese Cultural History

	開課單位
	實用歷史類(二進)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Topics in History

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	從文化的起源談起，針對社會制度、政治制度、宗教信仰、思想風俗、經濟型態、文風藝術等重要文化面像，依時代的先後進行各主題的論述，讓學生能夠了解中國文化的一些特質，並且適度地藉著不同時代的比較來說明文化的演變，以及中國文化對於現代人的影響。
	Objectives
	From the origin of the culture, we discuss the topics by the order of the epoch in the right of the important aspect (ex: social system. the politic system. religion belief. economic type…) . Let students understand some characters of the Chinese culture

	教材
	專題報告及討論
	Teaching Materials
	Speech and discussion

	成績評量方式
	期中考期末考與報告各占30分，出席率占分
	Grading
	middle test：30%

final test：30%

paper：30%

participation:10%

	教師網頁
	 

	教學內容
	一、鞤助學生了解中國文化的起源與分佈

二、告知學生歷朝漢族社會的生活形態及其意義

三、幫助學生認識不同文化交流與融合的現象
	Syllabus
	一、To help students understanding the Chinese cultural contents and its inner meaning.

二、To help students learning the inflence on western world by Chinese culture.

三、Aims to bring together people's aspect from different cultures for students


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

